Примечание: 1. На начало занятия здороваемся и ставим+ (это вы отметились, например, Здравствуйте+, доброе утро+, Good day+ и т.д.) 2. Записываем дату (In English!!!) и тему занятия (ОБЯЗАТЕЛЬНО). 3. Внимательно читаем  задание и выполняем то, что сказано, письменно, от руки, кстати, я принимаю задания до 16:00 в день пары. 4. В конце выполненного задания пишем ФИО (свои) и ставим подпись (свою). 5. Фотографируем и отправляем в ЛИЧНЫЕ сообщения, в группе НИЧЕГО выставлять не надо. 6. Прощаемся и помним: мы встретимся в очном режиме (листы сохраняем).

The 20 th of January.

[bookmark: _Hlk219697988]Ex.1. Образуйте сравнительную и превосходную степень от данных прилагательных:
small, hot, fat, great, happy, nasty, clever, sharp, safe, slow, quiet, big, modern, expensive, comfortable, late, good, funny, intelligent, old, bad, young, far, near, little, large, useful, difficult, interesting, pretty, wonderful, serious, lucky, simple, thin, beautiful, narrow, careless, dangerous.

Ex.2 Заполни таблицу.
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Ex.3. Употребите прилагательные в превосходной степени.
1.  Who is the ... (rich) person in the United States of America?
2.  What is the ... (long) river in Russia?
3.  Where is the ... (old) theatre in Europe?
4.  What is the ... (beautiful) building in Moscow?
5.  Who is the ... (young) in your class?
6.  Who is the ... (popular) actor in Britain?
7.  Who is the ... (intelligent) pupil in your group?
8.  Where is the ... (hot) climate in the world?

Ex.4. Раскройте скобки и поставьте прилагательные в нужную степень.
1. Не is the (strong) boy in the whole school. 2. Of the two sisters Mary is the (beautiful). 3. Kate is the (young) of my five sisters. 4. Bob is the (old) of all my friends. 5. This is the (good) song I have ever heard. 6. Which do you like (good), orange juice or lemon juice? 7. Iron is the (useful) of all metals. 8. The Nile is the (large) river in Africa. 9. Which of the two men is (tall)? 10. Sam is (bad) than his brother. 11. Who is (happy) man in the world? 12. Let's go by car. It's (cheap) than by train. 13. Hunger is the (good) cook. 14. How can I get to the (near) post-office? 15. Here is the (late) news. 16. Mr. Everest is (high) than Mr. Blanc. 17. Thailand is (sunny) than Norway. 18. A car is (expensive) than a bicycle. 19. Albert is (intelligent) than Arthur.
 
Ex.5. Выбери нужное слово.
1. The 1-st of Sерtеmbеr isn't the_(longest/ long) day.
2. The mouse is_ _(smaller/ smallest) than the cat.
З. lt is а very_(funniest/ funny) English book.
4. Не is a_(nicest/ niсе) bоу.
5. Му hands are _(сlеаnеr/ clean) than уоur hands.
6. Russia is the_(larger/ largest) country.
[bookmark: _GoBack]7. In the city the rivers аrе_(dirtiеr/ dirty) than in the country.
8. Ted is the_(worse/ worst) pupil in оur class.

Ex.6. Раскрой скобки, поставив прилагательное в нужную форму.
1. The ocean is __ thаn the sea. (large)
2.I  think this book is __ than уоur book (interesting)
3. Му brоthеr is the __ pupil in his class   (good)
4. l think monkeys аrе the __animals the in the Zoo. (funny)
5. Аnn is the__ girl in class. (beautiful)
6. Camels аrе __than horses. (strоng)
 

